
POLSKI ZWIĄZEK DZIAŁKOWCÓW 
R O D Z I N N Y O G R Ó D DZIAŁKOWY 

" K O l . E J A R Z " 
6 4 - 0 0 0 K O Ś C I A N , ul. Młyńska 

Kościan, dn. 3 1 . 0 3 . 2 0 1 2 r. 

Szanowna Pani 
Ewa Kopacz 

Marszałek Sejmu RP 

Szanowna Pani Marszałek 

Działkowcy Rodzinnego Ogrodu Działkowego „KOLEJARZ" w Kościanie 
uczestniczący w dorocznym Walnym Zebraniu członków PZD zwracają się do 
Pani Marszałek z prośbą o odpowiedź na nurtujące nas działkowców pytania 
związane z naszą troską o dalsze losy ogrodów działkowych w Polsce. 

Wyrażamy przekonanie - i zapewne Pani Marszałek podobnie myśli - że 
my, działkowcy, jesteśmy częścią społeczeństwa obywatelskiego i tak winniśmy 
być postrzegani przez reprezentantów naszego narodu. Dlatego też od tych, 
którzy z woli obywateli naszego kraju pełnią najwyższe funkcje w systemie 
władzy, oczekujemy podejmowania i rozwiązywania spraw, które wychodzą 
naprzeciw oczekiwaniom ludzi zaspokajając ich potrzeby. Demokratyczny 
system funkcjonowania państwa jest jednak tak zbudowany, że ci, którzy stoją 
najwyżej w hierarchii rządzących, wybrani przez społeczeństwo, zobowiązani są 
przekazywać informacje wyborcom. 

My, działkowcy, jesteśmy niemile zaskoczeni tym, że pomimo ogromnej 
ilości listów, pism, apeli i stanowisk przesyłanych do Urzędu Marszałka Sejmu 
RP nie zauważyliśmy żadnej na nie reakcji. Oczekujemy zaproszenia Polskiego 
Związku Działkowców i wysłuchania naszych racji. 
Uważamy, że przedłożenie zasadniczych problemów ogrodnictwa działkowego 
w Polsce przyczyniłoby się do poznania naszych racji, które mogłyby być 
pomocne Sejmowi RP do podjęcia istotnych decyzji uwzględniających 
oczekiwania działkowców, w kontekście pisma I Prezesa Sądu Najwyższego do 
Trybunału Konstytucyjnego w sprawie niezgodności Ustawy o Rodzinnych 
Ogrodach Działkowych z dnia 8 lipca 2005 r. z konstytucją RP. 

Szanowna Pani Marszałek 

Zdajemy sobie sprawę tego, iż po wyroku Trybunału Konstytucyjnego 
sprawa ta znajdzie się w Sejmie i to Pani, jako Marszałek Sejmu w tej kadencji 
Sejmu będzie współdecydować o ostatecznym kształcie Ustawy tak ważnej dla 
dzidko wcó w. 

Z wyrazami szacunku i uznania 
41 Działkowców- uczestników zebrania 
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